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امامعلی: وقت آسیایی شدن مس رسیده است
فراز امامعلی که در پایان لیگ نوزدهم از پیکان راهی مس رفسنجان 
شده بود، روز گذشته قرارداد خود را با نارنجی پوشان یک فصل دیگر 
تمدید کرد تا برای سومین فصل پیاپی در رفسنجان بازی کند. او در 
مورد این تصمیم خود به خبرنگار ما گفت: بازیکنی نیستم که بخواهم 
زیــاد تیم عوض کنم. در دوران فوتبالی ام کلا برای دو تیم پیکان و 

مس رفسنجان بازی کرده ام. زیاد اهل جابجایی نیستم.
او با ابراز امیدواری نسبت به رقم زدن فصل خوب همراه با مس ادامه 

داد: با اعتقادی که به خودم و کادرفنی تیم مس دارم مطمئن هستم 
که امسال، سال خوبی را رقم خواهیم زد. امیدوارم شرایط خوبی ایجاد 
کنم که پیشــرفتم را نسبت به سال قبل بیشتر کنم. با تمدید قرارداد 
چند بازیکن کلیدی و انجام چند خرید خوب، به نظر می رسد که مس 
امســال به دنبال حضور در جمع مدعیان است. امامعلی در این رابطه 
گفت: انشالله می رویم تا یک شروع پرقدرت داشته باشیم. به یاری خدا 
و تلاش همه عوامل تیم امیدواریم که بتوانیم امسال سهمیه آسیایی 

را بگیریم. تمام تلاش خود را برای رسیدن به این مهم به کار خواهیم 
گرفت. امســال به نظرم وقت این کار است. او در پاسخ به این سوال 
که در حضور چند تیم مدعی که هزینه های زیادی در نقل و انتقالات 
کرده اند، آیا امیدوار به کسب سهمیه هستید گفت: امسال لژیونرهای 
زیادی به لیگ برتر برگشتند و با توجه به این که سال جام جهانی هم 
هست، لیگ جذابی خواهیم داشت و تلاش می کنیم تا بهترین نتایج 

را با مس کسب کرده و به هدف هایی که داریم برسیم.

ورزشی

اخبار کوتاه 

   محسن بهره دار

شنبه دوم جولای  برابر با ۱۱ تیرماه در تقویم کشورهای جهان 
به عنوان روزجهانی ورزشی نویسان نامگذاری شده است.

دوم جولای، به عنوان روز جهانی ورزشــی نویســان، اولین بار 
در بازی های المپیک ۱924 پاریس به مناسبت تاسیس انجمن 
جهانی ورزشــی نویســان)AIPS(  و برای تجلیل از خدمات 
ارزشــمند خبرنگاران، نویســندگان و عکاسان ورزشی، در مسیر 

پیشبرد ورزش دنیا، نامگذاری شد. 
شــاید خبرنگاری در نگاه اول یک شغل آســان که هر کسی 
توانایی انجام آن را داشــته باشــد، بنظر برســد و در حالی که 
خبرنگاری جزء مشاغل سخت در اکثر نقاط دنیا به حساب می آید 
و خبرنگاران و عکاســان ورزشی در جای جای این کره خاکی از 

احترام زیادی برخوردارند.
روزنامــه نگاری ورزشــی با پدیدار شــدن عصــر دیجیتال 
کارشــان به مراتب ســخت تــر و در مقابل ســرعت انتقال 
اخبارشان بسیار ســریعتر شد و خبرنگاران و عکاسان ورزشی 
نیــز خود را با پدیــده دهکده جهانی اینترنــت بروز کردند و 
با تأســیس موتورهای جســتجوگر از جمله گوگل اکنون کار 
ورزشــی نویسان بهتر از قبل به چشــم می آید و نسل جدید 
با ســرچ کردن هر نــام خبرنگاری یا روزنامــه و مقاله ای از 
هر خبرنگاری به آســانی می تواننــد به همه تلاش های آن 

شــخص و زحماتی که کشیده به آن دست یابند.
ایــن روزها از ســخت ترین روزهــای خبرنگاران ورزشــی و 
بخصوص خبرنگاران حوزه فوتبال در کشــورمان است و با تعدد 

حضور زیاد خبرنگاران و ورزشــی نویسان با وجود وبسایت ها و 
شــبکه های اجتماعی هر خبرنگاری در سریعترین زمان ممکن 
می تواند هر خبری را اعلام و یا تولید کند و با گســترش شبکه 
های اجتماعی و کانال های تلگرامی بســرعت برق و باد وایرال 
می شود و آن خبر بلافاصله در همه گروههای هواداری و سایر 
گروهها به سرعت پخش می شود و هواداران با خبرهای زیادی 

در روز مواجه می شــوند که نمی دانند کدام خبر درست و کدام 
نادرست بوده است .

در حالی کــه در فصل نقل و انتقالات پیــش فصل لیگ برتر 
فوتبال کشورمان قرار داریم و هواداران باشگاه های پرطرفدار و 
بخصوص استقلال پیگیری اخبار و تیم خود هستند، هر لحظه با 
خبری اختصاصی یا ویژه و از این دست خبرها روبرو می شوند و 

خبرنــگاران که از منبع خود اخبار را گرفته و بخاطر اعتمادی که 
به منابع خود داشــته و دارد، سریع اخبار را در پیج شخصی خود 
یا وبسایتی که در آنجا مسئولیتی دارد منتشر می کند و هواداران 
هم بنا به اعتمادی که فــلان خبرنگار دارند به اعتماد او از قبل 
می پذیرند که باشــگاهش با چند بازیکن یا شخصی خاصی به 
توافق رســیده و بعد یک روز خبر تکذیب می شود و آن بازیکن 
ســر از تیم رقیب در می آورد و هواداران عصبی به خبرنگاران یا 
خبرنگاری که اخبار را منتشر کرده هجوم می برند و بعضا با بی 

ادبی کام او را تلخ می کنند.
متأسفانه در این فضای ملتهب و مسموم خبری که معلوم نبوده 
این خبر با چه نیتی منتشــر شــده اســت،  روز بروز خبرنگاران 
ورزشــی و بخصوص فوتبالــی اعتبار و اعتماد خــود را در نزد 
هواداران خدشــه دار می کنند و هواداران اطلاع ندارند که بعضا 
خبرنگاران هم از طرف بعضی مدیران بازی خورده اند و فقط آنها 

هستند که بقولی مثل مرغ عزا و عروسی شده اند. 
در ایــن بین نیز گروهی وجود دارند که از انتشــار خبر هدف و 
قصــد خاصی دارند و برای آن خبر از قبل برنامه ریزی کرده اند 
و با کمــک دلالان برای فروش بازیکنان زیر نظر گروه خود به 
بالاترین رقم موجود در بــازار پا بر روی اصول اولیه خبرنگاری 
که همان صداقت است می گذارند و فقط تعداد صفرهای حساب 

بانکی شان برایشان مهم است. 
بنابراین نوشــته را کوتاه می کنم و به دوســتداران و هواداران 
ورزش و بخصــوص هــواداران فوتبال می رســانم کــه اکثرا 
خبرنگارانی که برای باشــگاه خاصی مثلا اســتقلال خبررسانی 
می کنند، نه تنها پولی از این راه بدســت نمی آورند که گاها از 

جیب خود نیز هزینه می کنند و همه این کارها عشــق و علاقه 
وافریست که به تیم خود دارند.

در آخــر ذکر می کنــم که این روز برای ارتقاء هر چه بیشــتر 
روزنامه نگاران ورزشــی در کار حرفه ای شان، استفاده از ورزش 
به عنــوان ابزاری برای صلح جهانی، عدالت و بی طرفی در دنیا 
یاد شــده است. روزنامه نگاران ورزشــی  نه تنها میتوانند ارزش 
های والای انســانی را در ورزش، بلکه در سراسر دنیا، گسترش 

دهند.
و امیدواریم روزی در کشــورمان بــه همه خبرنگاران و فعالان 
رسانه ای و بخصوص ورزشی نویسان از استادانی که در این راه 
پیشرو و پیشقدم بوده اند تا کسانی که از روی عشق و علاقه به 
این حرفه از روز نخســت تا کنون نگذاشــته اند چراغ این راه پر 
پیچ و خم خاموش شــود هر ساله یادی شود و از بزرگان تا زنده 
اند قدردانی شود تا بدانند که هیچوقت کوچکترها، استاددان خود 
را فراموش نکرده اند و همیشه احترام به بزرگتر را سرلوحه خود 

در این کار قرار داده اند.
هواداران فوتبال هم همواره به یاد بیاورند که ورزشــی نویسان 
و خبرنگاران ســاعت مشخص برای کار خود ندارند و شبانه روز 
در حال نوشــتن و گرفتن خبر و تصدیــق آن با منابع خود برای 
رســاندن به شما هواداران عزیز هســتند و آنها هم لایق احترام 
و اعتماد بیشــترند،  چون همه ما جزء یــک خانواده بزرگتر بنام 
ورزش و بخصــوص فوتبال هســتیم و در درجه نخســت همه 

هواداریم.
 در آخر روز جهانی ورزشــی نویسان را به همه ورزشی نویسان 

کشورم و دوستان و استادان خود تبریک می گویم.

 تایید توافق آلومینیوم و تراکتور 
برای یک معاوضه

حســین پورحمیدی بعد از فصل درخشانی که در آلومینیوم 
داشــت با توجه به قراردادی که بــا تراکتور منعقد کرده بود، 
بایســتی اراک را به مقصد تبریز ترک می کرد. با این وجود 
اما آلومینیومی ها تمایل زیادی برای نگه داشتن این بازیکن 
دارنــد و طبق گفته رحمتی اقدامات بــرای حفظ او در حال 

انجام است.
بعــد از اینکه با پیشــنهاد مالی آریا کیا بــرای ادامه کار در 
آلومینیوم موافقت نشــد و این بازیکــن نیز تمایل زیادی به 
تــرک اراک از خود نشــان داد، بحث معاوضه او با حســین 
پورحمیدی مطرح شــد؛ معاوضه ای که رحمتی در مورد آن 
گفت: ما این پیشــنهاد را ارائه کردیم و توافقنامه ای بین دو 
باشگاه امضا شــده و اگر اتفاقی رخ ندهد این معاوضه انجام 

خواهد شد.
با توجه به اینکه پورحمیدی تحت قرارداد تراکتور بود و آریا 
کیا هم قصد جدایی از آلومینیوم را داشت، اراکی ها پیشنهاد 
ماندن او در ازای انتقــال آریاکیا به تراکتور را مطرح کردند. 
ســرمربی اراکی ها در این رابطه افزود: ما حسین پورحمیدی 
را داریم که یکی از بهترین دروازه بانان ایران است. دو سال 
است که این بازیکن در آلومینیوم حضور دارد و یکی از ارکان 
اصلی خط دفاعی است. ما به خاطر قراردادی که او با تراکتور 
داشت این بازیکن را باید از دست می دادیم؛ وقتی دیدم که 
علیرغم میل باطنی ما، آریاکیا برای ماندن مقاومت می کند، 
گفتم در این شرایط کاری که می توانیم بکنیم این است که  

حداقل دروازه بان خود را حفظ کنیم.

 واکنش پرسپولیس 
به سقف قرارداد لیگ برتری

در پی افزایش قیمت بازیکنان لیگ برتری و پیشــنهادات 
نجومی باشــگاه ها به ستاره ها، سازمان لیگ تصمیم دارد با 
توجه به شرایط بازیکنان سقف قراردادی مشخص کرده و به 

باشگاه ها ابلاغ کند.
صبح امروز هوشــنگ نصیرزاده سرپرســت کمیته تدوین 
مقررات فدراســیون فوتبال اعلام کرد همه باشگاه ها لیگ 
برتری به جز مس رفســنجان و اســتقلال با سقف قرارداد 

موافقت کرده اند.
محمد محمدی در بخشی از گفت وگوی امروز خود با رادیو 
تهران درباره این مسئله توضیح داد: با توجه به اینکه رعایت 
نمی شــود از نظر من خیلی جذاب نیست. بعضی از تیم های 
ما خصوصی هستند و قطعا نمی شود برای آنها تعیین تکلیف 
کرد چون بخش خصوصی است و دوست دارد پرداخت کند.

او ادامه داد: فکر می کنم تجربه گذشته ثابت کرده این طرح 
کارآیی زیادی ندارد اما ما احترام می گذاریم و در صورتی که 
طرح تصویب شود مطمئنا باشگاه پرسپولیس هم مثل گذشته 

بر اساس قانون عمل می کند.

 نساجی برای اردو 
به مازندران می رود!

تمرینات آماده سازی نســاجی از چهارشنبه هفته گذشته 
در اســتادیوم کارگران تهران زیر نظر حمید مطهری آغاز 
شــده است و طبق برنامه این تیم هفته آینده راهی ساری 
می شــود تا در زمین روستای پهنه کلای ساری تمرینات 
بدنســازی خود را زیر نظر مربی بدنســاز )نوشادی( دنبال 

کند.
نســاجی چند فصلی اســت که تمرینات خود را به تهران 
منتقل کرده و تنها برای انجام بازی به شهر قا ئمشهر می 
رود. ســال ها پیش قرار بود زمینی به مساحت 6 هکتار در 
منطقه ماهفروجک در اختیار باشــگاه نساجی قرار گیرد تا 
این باشگاه کمپ تمرینی خود را در این زمین احداث کند 
اما اعتراض ســاکنین این منطقــه فعلا واگذاری زمین به 
باشــگاه نســاجی و احداث کمپ تمرینی در این منطقه را 
متوقف کرده است و به نظر می رسد تیم نساجی در فصل 
جــاری هم تمرینات خود را در اســتادیوم کارگران تهران 

دنبال خواهد کرد.

گزارش اختصاصی؛

روز جهانی ورزشی نویسان و اعتمادی که خدشه دار شد

رضا حیدری دروازه بان فصل گذشــته ملوان بندر انزلــی در فصلی که موفق به ثبت 
23 کلین شیت شده، اکنون جزو گزینه هایی است که ملوان روی ادامه همکاری با وی 
علاقه مند اســت. حیدری در ابتدا با اشــاره به صعود با ملوان به لیگ برتر می گوید: با 
گذشــت چند روز و هفته از این اتفاق، هنوز مزه شیرینی را در وجودمان حس می کنیم. 
این اتفاقی بود که از روز اول که فصل را اســتارت زدیم به دنبال آن بودیم و خوشحالم 
که در نهایــت پیش هواداران فوق العاده این تیم روســفید شــدیم. در کنار مدیریت، 
بازیکنان و حمایت مســوولان، من بزرگترین سهم را به هواداران می دهم که لحظه به 
لحظه کنار ما بودند، چه در انزلی و چه در شــهرهایی که اصلا تصور نمی کردیم حضور 

پیدا کنند.
وی ادامه داد: اکنون اتفاق بزرگی برای ملوان رقم خورده است و این تیم به جایگاهی 
که شایســته آن است رسیده است. مسلما این تازه شروع کار است و هیچ کس دوست 
ندارد در فصل آینده اتفاق بدی برای تیم بیفتد. امیدوارم همان حمایت ها همچنان ادامه 
داشــته باشند. این تیم و خصوصا این شهر شایســته این است که همیشه در بالاترین 
سطح حضور داشته باشد. عشق و علاقه ای که در این شهر برای فوتبال وجود دارد، در 
کمتر جایی می توان دید اشــتباه نگفته ام اگر بگویم که پیراهن این تیم برای تک تک 

انزلی چی ها مقدس است.
حیدری که فصل گذشته موفق به ثبت 23 کلین شیت شده، درباره این رکورد می گوید: 
من به رکورد فکر نمی کنم. وظیفه دروازه بان محافظت دروازه است و در این مسیر خدا 
را شکر که توانستیم ســهمی در موفقیت تیم داشته باشیم. تمرکز تک تک بازیکنان و 
اعضای کادرفنی روی موفقیت بود و خدا را شــکر که این مهم در نهایت به ســرانجام 

رسید تا یک شب باشکوه را در انزلی شاهد باشیم.

به گفته ســرمربی ایرانی تیم ملی فوتسال عراق، فدراسیون 
فوتبال این کشــور مهدی مهدوی کیا و کارلوس کی روش را 

برای هدایت تیم ملی فوتبال عراق مدنظر دارند.
در حالی که کارلوس کی روش مذاکره با فدراســیون فوتبال 
عراق برای حضور در این کشــور را تکذیب کرده اســت، اما 
خبرهای غیر رسمی همچنان حاکی است که کی روش گزینه 

اول عراقی هاست.
از ســوی دیگر، کمیتــه فنی فدراســیون فوتبال عراق 
رزومه دیگر مربیان را هم در دســت بررســی دارد تا در 
صورت پاسخ منفی کی روش، این گزینه ها را در دستور 

بدهد. قرار  کار 
سیدمحمد ناظم الشریعه ســرمربی ایرانی تیم ملی فوتسال 
عراق که بی خبر از اوضاع و احوال فدراســیون این کشــور 

نیست، امروز خبر جالبی را در این خصوص اعلام کرد.
ناظم الشــریعه که اخیراً با عراق به عنــوان نایب قهرمانی 
مسابقات فوتســال کشورهای عربی دســت یافته است، در 
گفتگو با »تهران ورزشــی« مدعی شد مهدی مهدوی کیا و 
کارلوس کی روش گزینه های ســرمربیگری تیم ملی عراق 

هستند.
وی گفــت: چیزی که می گویم رســمی و قطعی نیســت. 
عراقی ها با کی روش در تماس هستند. بحث مهدی مهدوی 

کیا را هم داشتند پیگیری می کردند.
ناظم الشــریعه افزود: وقتی به جلسه کمیته فنی فدراسیون 

عراق رفتم، داشتند رزومه مربیان را بررسی می کردند که نام 
مهدوی کیا و کــی روش مطرح بود. اینکه چقدر این مربیان 

انتخاب بشوند را نمی دانم.
مهدی مهدوی کیا در حال حاضر ســرمربی تیم فوتبال امید 
ایران است و مشــخص نیست آیا در صورت اجماع عراقی ها 
روی نام او، به پیشنهاد تیم ملی این کشور پاسخ مثبت بدهد 

یا نه.
عراق از سال گذشته استفاده از مربیان ایرانی را در دستور 
کار قرار داده اســت. بعد از انتخاب محمد ناظم الشــریعه 
به عنوان ســرمربی تیم ملی فوتسال مردان عراق، شهناز 
یاری هم به عنوان ســرمربی تیم ملی فوتســال زنان این 

انتخاب شد. کشور 

در روزهای اخیر رســانه های ایران بر اســاس گزارش هایی که در 
برخی از سایت های خارجی منتشــر شده است، از احتمال پیوستن 
ژان کارلوس هافبک برزیلی به استقلال تهران خبر دادند. امروز هم 
سایت »globo« برزیل درباره ژان کارلوس، گزینه باشگاه استقلال 
که در دیدار بامداد امروز )یکشــنبه( نائوتیکو مقابل نووریزونتینو به 
میدان رفت، نوشت: کارلوس که با پیشنهاد باشگاه استقلال مواجه 
شده، پس از پایان این مسابقه گریست و به احتمال فراوان از نائوتیکو 
جدا می شــود. این هافبک که ممکن اســت آخرین بــازی دوران 
حرفه ای خود را برای نائوتیکو انجام داده باشد، پس از پایان مسابقه 

به گریه افتاد.
خبرهای مختلف در مورد احتمال حضور کارلوس در استقلال وجود 
دارد ولی یکی از مسئولان باشگاه استقلال به ورزش سه گفت که 
این خبر به هیچ عنوان حقیقت ندارد و استقلال دنبال جذب کارلوس 
نیست. مدیران استقلال هیچ مذاکره ای با این بازیکن انجام نداده اند 
و قرار اســت جذب بازیکن خارجی با نظر مستقیم ریکاردو ساپینتو 
انجام شود. استقلالی ها پیگیر یک برزیلی دیگر هم هستند. بعد از 
استوری ای که رافائل سیلوا مدافع برزیلی فصل گذشته استقلال در 
صفحه شخصی اش منتشر و به صورت تلویحی از هواداران استقلال 

خداحافظی کرد، شایعه جدایی رسمی او در رسانه ها مطرح شد.
در ادامه اما مدیران باشگاه استقلال مذاکرات خود با سیلوا را از سر 
گرفتند و حالا توافقاتی حاصل شده است.دو طرف در مذاکراتی که 
داشتند بر ســر مبلغ قرارداد دچار اختلاف شده بودند اما با مذاکرات 
جدید صورت گرفته، اختلافات کلی حل شده و این بازیکن تقریبا با 

استقلالی ها توافق کرده است. در حال حاضر سیلوا و استقلال بر سر 
برخی جزییات قرارداد جدید باید به توافق برسند که به نظر می رسد 
این موضوعات نیز حل شود و به زودی شاهد تمدید قرارداد رسمی 
سیلوا با آبی پوشان باشیم.تمدید با رافائل سیلوا یکی از اتفاقات خوب 
نقل و انتقالاتی برای استقلالی ها محسوب می شود و قطعا طرفداران 
این تیم از این موضوع اســتقبال خواهند کرد. سیلوا که مورد تایید 
ریکاردو ساپینتو هم قرار گرفته، در مذاکرات قبلی خود با مسئولان 
استقلال درخواست مالی بالایی را از آنها کرده بود که این درخواست 

با مخالفت آجورلو و همکارانش مواجه شد.
با شرایط کنونی احتمال ماندگار شدن سیلوا در استقلال قوت گرفته 
و بعید نیست طی یکی دو روز آینده دو طرف برای تمدید قرارداد به 

توافق نهایی برسند.

پس از شــروع طوفانی مدیران پرســپولیس در فصل نقل و انتقالات و استخدام چند 
بازیکــن جدید که تعدادی از آنها از ســتاره های مهم فوتبال ایران هســتند، باشــگاه 
پرســپولیس با این سیاســت توانســت ناکامی خود در رقابت های فصل گذشته را به 
فراموشی بسپارد و با توجه به شرایط استقلال و جدایی فرهاد مجیدی به سرعت دوباره 

موجی منفی اطراف باشگاه استقلال را فراگرفت.
اتفاقی که مدیران اســتقلال چندان در آن مقصر نبودند؛ به خصوص که آنها در اقدام 
بعدی برای استخدام جواد نکونام با عدم تمایل این مربی موفق فوتبال ایران مواجه شده 
و در نهایت با اتلاف وقت با یک گزینه پرتغالی یعنی ریکاردو ساپینتو به توافق رسیدند. 
پس از بازگشت مدیران تاثیرگذار استقلال از دوبی بعد از آنکه آنها کار قرارداد با ساپینتو 
را به سرانجام رساندند، تمدید با بازیکنان کلیدی و همچنین استخدام بازیکنان جدید در 
دستور کار این باشگاه قرار گرفت. اما شرایط ویژه نقل و انتقالات و البته کمبود بازیکن 
موجب شــد تا آنها تا امروز خرید دانه درشت و پرســر و صدایی را انجام ندهند. اگرچه 
سجاد شــهباززاده مهاجم سابق استقلال و آقای گل دو فصل گذشته لیگ اولین خرید 
آبــی ها در نقل و انتقالات بود. اما با توجه به فضای پیش آمده چندان مورد اســتقبال 
هواداران قرار نگرفت. استقلال پس از شهباززاده موفق به حفظ چند بازیکن کلیدی خود 
مثل مهدی مهدی پور، روزبه چشــمی و سیدحسین حسینی شد و محمدحسین مرادمند 
را به اســکواد خود بازگردانده و در عین حال چند بازیکن جوان را نیز به تیم خود اضافه 
کرده است که شامل محمدحسین زواری)2۱ ساله( و امید حامدی فر)2۱ ساله( می شود.

در عین حال رضا میرزایی وینگر سپاهان و محمدحسین مدافع سابق هوادار نیز از دیگر 
بازیکنان ورودی استقلال در فصل جاری هستند که البته هیچ کدام از این انتقال ها هنوز 

نتوانستند رضایت کامل طرفداران سخت گیر استقلال را جلب کنند.

اگرچه از چند روز قبل همه می دانستند که کار جلال حسینی در مستطیل سبز تمام است 
و این بازیکن با باشــگاه توافق کرده که فصل آینده عضو کادرفنی باشــد، اما به هر حال 
اعلام رســمی بازنشستگی از سوی حسینی باقی مانده بود؛ اتفاقی که عصر جمعه رخ داد 
و پرافتخارترین بازیکن تاریخ لیگ برتر با انتشار متنی بسیار کوتاه به دوران حضورش در 
فوتبــال پایان داد. او از خداوند، مردم ایــران و خانواده اش قدردانی کرد و تمام. این نقطه 
پایان یکی از بی بدیل ترین بازیکنان تاریخ فوتبال ایران است؛ مدافعی که شاید سال ها طول 
بکشــد تا یکی در نزدیکی استانداردهای او ظهور کند.کاش شبیه جلال باشیم؛ آن قدر در 
حرفه مان بدرخشــیم که برای دوست و دشمن راهی غیر از تحسین و تمجید باقی نماند. 
برانکو در آخرین مصاحبه اش در مورد بازیکنانی مثل رامین رضاییان و محســن مسلمان 
گفته بود: »آنها بیشــتر از اینکه فوتبالیست باشند سلبریتی بودند.« چقدر دقیق و درست 
گفت. مســلمان امروز 3۱ ساله است و انگار سال هاســت فوتبالش تمام شده، اما جلال 
حسینی دقیقا در همین سن تازه به پرسپولیس آمد و کارنامه ای از خود  به جا گذاشت که 
رشــک برانگیز و غیرقابل تکرار به نظر می رسد. تاثیر محیط و شرایط قابل کتمان نیست، 
اما در نهایت این خود آدم ها هستند که تعیین می کنند تا کی در اوج باشند. جلال حسینی 
یک »حرفه ای« به تمام معنا بود. سرش را پایین انداخت، فارغ از حواشی کارش را کرد و 
در نهایت هم خودش و تیمش برنده این طرز تفکر حرفه ای بودند. اگر همه ما، هر کجا که 
ایستاده ایم شبیه او باشیم و فقط کارمان را با کیفیت خوب انجام بدهیم، در نهایت خودمان 
پیشرفت می کنیم و سودش به کشورمان می رسد.کاش شبیه جلال باشیم؛ زیاد کار کنیم 
و کم حرف بزنیم. متن خداحافظی اینستاگرامی او ۵۰ کلمه هم نمی شود. مقایسه کنید با 
برخی مدیران و مسوولان که کمترین کار مثبتی انجام نمی دهند، اما هر رسانه ای را که باز 

می کنی پر از حرف های آنچنانی و ادعاهای عجیب و غریب آنهاست.

حیدری: اولویت اول ملوان است

 مهدوی کیا  و کی روش گزینه 
سرمربیگری تیم ملی فوتبال عراق

 آن برزیلی نه، استقلال 
به دنبال این برزیلی است

کاش شبیه جلال باشیماولین خرید بزرگ استقلال کیست؟


